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Svar på medborgarförslag 
 
Förslag till beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

Sammanfattning 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har fått ett 
medborgarförslag om att bygga padelbanor vid utegymmet i 
Bandängen, nära Högdalens centrum. Banorna skulle vara utomhus 
och öppna för allmänheten att använda.  
 
Förvaltningen anser att förslaget är bra men har i dagsläget inte den 
här typen av anläggning inom sitt ansvarsområde.  
 
Förvaltningen bedömer att anläggningskostnader, underhåll, drift 
och ansvarsfrågan behöver utredas vidare med tanke på dessa 
banors avancerade och kostnadsdrivande anläggning.  
 

Bakgrund 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har fått ett 
medborgarförslag om att bygga padelbanor vid utegymmet i 
Bandängen, nära Högdalens centrum. Banorna skulle vara utomhus 
och öppna för allmänheten att använda.  

Ärendets beredning 
Ärendet har bretts av avdelningen för stadsmiljö och lokaler.  

Ärendet 
Förslagslämnaren anser att ytan skulle fungera bra för 2 till 3 
padelbanor. Några argument som anförs är att det finns gott om 
plats på ytan, banorna skulle bli ett komplement till det existerande 
utegymmet, ökad tillgänglighet för resurssvaga grupper samt bidrag 
till en bättre folkhälsa. 
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Synpunkter och förslag 
Förvaltningen tycker att förslaget är intressesant och upplever att 
intresset av padel ökar hos invånare i stadsdelsområdet. 
Förvaltningen behöver utreda förutsättningarna för att uppföra 
padelbanor ytterligare. Existerande padelbanor i Stockholms stad 
drivs av antingen idrottsförvaltningen eller av privata aktörer. 
Förvaltningen anser att padelbanor primärt bör ligga på idrottsmark 
i idrottsförvaltningens regi.  
 
Förvaltningen bedömer att anläggningskostnader, underhåll och 
drift och ansvarsfrågan behöver utredas vidare med tanke på dessa 
banors avancerade och kostnadsdrivande anläggning.  
 
 
 
 
 

Anders Carstorp Kersti Tagesson 
Stadsdelsdirektör Avdelningschef 

Bilaga 
1. Medborgarförslag om padelbanor vid Högdalens centrum. 
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